
Pan Andrzej Koronkiewicz: „Chciałbym zapytać o ścieżki rowerowe na szlaku 

Green Velo. Jest na nich bardzo mało miejsc postojowych, co jest dużym 

utrudnieniem dla turystów. Czy my jako samorząd województwa powinniśmy się tym 

zająć, czy należy to scedować na samorządy lokalne? Proszę, aby Zarząd 

Województwa przeprowadził rozmowy z przedstawicielami samorządów lokalnych na 

ten temat.” 

 


